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Date:  20 Jan 2014 

Dear Parents and Students, 

 

La Salle College Parent Teacher Association (LSCPTA) is turning twenty. To celebrate this momentous 

occasion and milestone, a 20th Anniversary Dinner will be hosted by the LSCPTA on the 22
nd

 March 2014.  

 

The Annual Dinner has always been a highlight of the LSCPTA calendar every year.  It provides an 

invaluable opportunity for the Lasallian family members - students, parents, and teachers, - to enjoy a fun-

filled evening together. At the upcoming Anniversary Dinner we will all have the opportunity to celebrate the 

past, present, and future of the LSCPTA.  In addition to the dinner, there will be a wine & cheese session, 

exciting games, and a lucky draw with valuable prizes. 

 

Being a significant part of our family, you are cordially invited to the Dinner with details as follows: 

Date: 22
nd

 March 2014 (Saturday) 

Venue: Spotlight Recreational Club, 4/F Screen World, Site 8, Whampoa Garden, Kowloon  

Time:  6:00 pm – 7:30 pm Cocktail Reception  

      7:30 pm – 10:30 pm Dinner 

Price:  $320 per person * 

* Group booking is encouraged and one complimentary seat will be given for every purchase of 11 seats, 

i.e. you will pay $3,520 only for a table purchase (12 persons).  

 

Please mark your diary and make a reservation now.  Since capacity for the Dinner is limited we therefore 

urge you to send in your reservation as early as possible.  Please simply fill in the following reply slip together 

with a crossed cheque payable to “LSCPTA” and forward it to Ms. Carol IP or Dr. SIN Man Fai at the College 

on or before 14
th
  Feb 2014 (Fri).   

 

Your presence will be our great honor.  Thank you for your support. 

 

We are looking forward to seeing you on 22
nd

 March 2014. 

 

Yours Sincerely, 

 

 

    

Dr. Steven WONG  Br. Steve HOGAN 

Chairman, LSCPTA Principal  

   
(Please submit to Ms. Carol IP or Dr. SIN Man Fai on or before 14th Feb) 

 

Reply Slip of PTA 20th Anniversary Dinner 
 

I would like to join the PTA 20th Anniversary Dinner to be held on 22
nd

 March 2014 (Sat).   

Please reserve   seats for me.  Attached please find a cheque at HK$   (No.  ) 

Name of Parent:   Contact No.:   Signature:   

Name of Student:   Class: F.   Class No.:   

 La Salle College Parent Teacher Association 

20
th

 Anniversary Dinner 

 

「家校合作二十載、師生攜手創未來」 
 

We’ll have Fine Food, 

Great Prizes, Amazing Wines, and of course, 

Crazy Fun! 



Web Site: www.lscpta.org 
          

 

親愛的家長及同學: 

 

一年一度的周年晚宴是喇沙書院家長教師會的重點節目之一，更是喇沙大家庭所有成員聚首

一堂的好機會。適逢今年是家長教師會成立二十週年，本會為慶祝這個重要時刻，將舉行二

十周年慶祝晚宴，盼藉此機會讓大家重溫家長教師會的過去、檢視現在及展望將來。當晚，

本會除了預備豐富的筵席外，還安排了餐前酒會、精彩遊戲及抽獎環節，務求令大家能全情

投入，共同度過一個愉快難忘的晚上。 

 

現在我們誠意邀請您們參加這個晚宴，詳情如下： 

 

日期:  二零一四年三月二十二日（星期六) 

地點:   紅磡黃埔花園螢幕圈第八期四樓博藝會 

時間: 六時正酒會恭候、七時半入席 

收費: 毎位$320* 

* 為鼓勵大家自行組檯，現可以優惠價$3,520購買一桌十二位。 

 

作為喇沙大家庭的一份子，大家一定不會錯過這個難得的聚會。請把握機會，立即報名參

加。謝謝您們的支持。請填妥下列表格，在二月十四日（星期五）前，連同支票（支票抬

頭：LSCPTA）交予葉翠茵老師或冼文輝博士。 

 

熱切期待閣下臨蒞二十周年誌慶晚宴，謹此致謝。 

 

敬祝 

事事順利！ 

 

喇沙書院家長教師會主席 喇沙書院校長 

黃河山醫生 賀敬修士 

 

二零一四年一月二十日 
   

(請於二月十四日前交予葉翠茵老師或冼文輝博士) 

 

二十周年誌慶晚宴 - 回條 
 

本人欲參加喇沙書院家長教師會二十周年誌慶晚宴 

參加人數：  。附上港幣   元支票 (支票號碼：  ) 

家長姓名：  電話號碼：  簽名：  

學生姓名：  班別：  班號：  

 

 喇沙書院家長教師會 

二十周年誌慶晚宴 
 

「家校合作二十載、師生攜手創未來」 


